

UNITED

LABORATORIES

SUNSHINE IN A CAN The spray and wipe cleaner for all of your housekeeping needs!

- Use it everywhere! Painted walls, washrooms, counters, tables, non-wooden desks and other casual furniture, chalkboards and white boards, smoking lounges, windows and mirrors, break rooms, trash areas—any hard surfaces.
- Enzymes and tough surfactants cut through built-up dirt, grease, grime, smoke, food residue, and soap scum.
- No need to scrub! Let the product do the work. **SUNSHINE IN A CAN** does not streak or smear.
- Fresh botanical scent leaves areas smelling clean.
- No ozone depleting chemicals.
- Less than 1% Volatile Organic Compounds.

SUNSHINE IN A CAN can be safely used throughout your facility. Will not harm most hard surfaces. Pretest in an inconspicuous spot first.

For most cleaning applications, simply spray **UNITED 177** and wipe surface clean.

Wash vertical surfaces by working from the bottom to the top.

CAUTION:

Contains 1,1,1,2-Tetrafluoroethane (CAS # 811-97-2), Water (CAS # 7732-18-5) and Liquefied Petroleum Gas (CAS # 68476-86-8).

HMS[®] III CODE 0=MINIMAL 1=SLIGHT 2=MODERATE 3=SERIOUS 4=SEVERE PERSONAL PROTECTION INDEX See supervisor for special handling directions	HEALTH	1
	FLAMMABILITY	2
	PHYSICAL HAZARD	0
	PERSONAL PROTECTION	X

Manufactured and Printed in U.S.A.

511



SUNSHINE IN A CAN Spray and Wipe Degreaser-Cleaner

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

CAUTION

CONTENTS UNDER PRESSURE.

SEE SIDE PANEL FOR ADDITIONAL
PRECAUTIONARY STATEMENTS.

NET WT. 13 oz. (369 g)

PRECAUCION AL USARIO: Si usted no puede leer Ingles, pregunte a alguien que le traduzca esta etiqueta para usted antes de uso.

Sold Exclusively By:
UNITED LABORATORIES, INC.
320 37th Avenue • St. Charles, IL 60174
1-800-323-2594 • www.unitedlabsinc.com

UNITED 177 SUNSHINE IN A CAN Spray and Wipe Degreaser-Cleaner UNITED LABORATORIES OF CANADA, INC.

An MSDS for this product is available through United's website, www.unitedlabsinc.com, providing 24 hour access. Please read the MSDS carefully and follow all directions when using or handling this product.

Un MSDS ce produit absenter disponible un site un Internet www.unitedlabsinc.com, fournir 24 heures accès. Ai lu s'il vous plaît le MSDS et soigneusement ensuis de toutes instructions quand utiliser ou manipuler ce produit.



Caution. Contents are under pressure. It may explode if heated. Contents may cause irritation to the eyes or skin. Harmful if inhaled.

PRECAUTIONS: Intentional misuse by concentrating and inhaling the product can be harmful or fatal. Avoid contact with eyes, skin and clothing. Wear gloves and safety glasses when handling or using this product. Wash thoroughly after handling. Do not ingest. Keep away from heat, open flames or other sources of ignition. Provide adequate ventilation. Do not puncture or incinerate this container, even when empty. Do not store at temperatures over 49° C (120°F).

FIRST AID MEASURES: EYES: Flush with plenty of water for 15 minutes and call a physician. **SKIN:** Wash off with soap and water. **INHALATION:** Remove to fresh air. Apply artificial respiration if needed and call a physician. **INGESTION:** Induce vomiting under the direction of a physician. Call a physician immediately.

Prudence. Le contenu est sous pression. Il peut exploser s'il est chauffé. Le contenu peut causer de l'irritation pour les yeux ou la peau. Nocif s'il est inhalé.

PRÉCAUTIONS: La mauvaise utilisation intentionnelle, comme la concentration et inhalation délibérée du contenu, peut être dangereuse ou mortelle. Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Utiliser des gants et des lunettes protectrices pendant l'usage ou la manipulation. Laver soigneusement après la manipulation. N'ingérer pas. Conserver à l'abri de la chaleur, des flammes nues ou autres sources d'inflammation. Pourvoir une ventilation adéquate. Ne perforer et n'incinérer pas ce contenant, même lorsqu'il est vide. N'entreposer pas à des températures excédant 49°C (120°F).

PROCÉDES DE PREMIERS SOINS: YEUX: Rincer à grand eau pendant 15 minutes et appeler un médecin. **PEAU:** Nettoyer avec du savon et de l'eau. **D'INHALATION:** Emmener la personne au grand air. Administrer la respiration artificielle au besoin et appeler un médecin. **D'INGESTION:** Provoquer le vomissement avec l'avis d'un médecin. Appeler immédiatement un médecin.